
7  NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS

en primera convocatòria,  sota  la  presidència   del  
Sr. Alcalde, En JACOBO LUIS SALVADOR SERRET, a 
les vint-i-una hores i trenta minuts s’obri la Sessió per 
a tractar del següent:

O R  D  R  E    D  E  L    D I  A

1r.- ApROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DE 
DATA 23-04-2009.- Preguntats els presents si tenen 
alguna observació que fer a l’acta esmentada, amb unes 
observacions del grup popular, que es faran abans de 
transcriure-la al llibre d’actes, em lo demés s’aprova per 
unanimitat.

2n.- pROpOSTA D’ACORD pER A LA REORGANITZACIÓ 
DE LES COmISSIONS INFORmATIVES.- S’adona al ple 
de la següent proposta d’acord:

PROPOSTA D’ACORD

ANTECEDENTS

En el ple de 27 de juny de 2007, es van proposar les 
següents comissions informatives:

. D’Hisenda i Comptes

. D’Urbanisme, Obres i Infraestructures.

. D’Agricultura, Ramaderia i Patrimoni Rural.

. D’lndústria, Comerç i Medi Ambient

. D’Educació i Cultura,

. De Joventut, Festes i Esports

. De Sanitat i Serveis Socials

. De Participació Ciutadana.
També que estes es reunirien, una vegada al mes el penúltim 
dimarts de cada mes a les 22:00 hores.

La periodicitat de les comissions es va canviar a minuts 
abans de les sessions plenaries sense que cap dels dos 
grups polítics representats este Ajuntament, presentes cap 
queixa.

Que segons l’apartat c) de l’article 20 del ROF, es potestat 
del ple l’incloure estes comissions informatives.
Que no complissen el seu fi, que no és d’altre que l’intercanvi 
d’opinions entre els dos grups polítics. L’intercanvi d’opinions 
que s’hauria de produir en estes comissions no existeix, ja 
que l’oposició prefereix expressar-les a la sessió plenaria.

Per tot açò, presente la següent,

PROPOST A D’ ACORD:

El ple de l’Ajuntament de les Coves de Vinromà retira totes 
les comissions i en crea una única d’Hisenda, Comptes 
i Urbanisme que es reunira mig hora abans de la sessió 
plenaria, sempre que calga.

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per cinc vots a 
favor, del Sr. Alcalde i el grup JNP, i quatre vots en contra, 
del grup popular.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que 
la proposta d’acord dona la sensació que ha sigut el partit 
popular el que ha ocasionat que tot açò vaja a terra, i la 


